
 نصف جهانشمشیربازی  گذاربنیان با مصاحبه

 وبلاگ دنیای پر رمز وراز شمشیربازی

7/5/9911 

دهة خود شاهد چهره های درخشان فراوانی بوده است که تاریخ شگفت انگیزی را برای این رشتة  8شمشیربازی ایران از بدو راه اندازی در طی 

. در بین این شخصیت ها افرادی بودند که در عین داشتن سابقة قابل تامل قهرمانی بنیان گذار این ورزش در سایر استان ها مفرح رقم زده اند

فرینان افتخار آشده اند و شمشیربازی استان ها و کشور مدیون تلاش های بی شائبه و بی دریغ این چهره های ماندگار می باشد. یکی از این نیز 

فراوان باعث پایه گذاری شمشیربازی در اصفهان شده پذیرش رنج ها و مرارت ها و قبول سختی ها و زحمات  ،ا تلاش بی وقفهسال هکه پس از 

می باشد. اعتلا و درخشش شمشیربازی اصفهان در کشور،  صادق طیبیو موجب ظهور یک نسل قهرمان پرور در آن خطه شده است، استاد 

به جامعة شمشیربازی کشور بوده و  خدمتگزاری به نسبت این چهره ورزشیشیدایی  و عشق ،ناپذیر یخستگ آسیا و جهان مدیون تلاش های

زحمتکش باشد. ما به شدت مرد ابرافتخار دارد که در یکی از مصاحبه های خود میزبان این  دنیای پر رمز و راز شمشیربازی گوبلاهست. 

قدردان جدیت، پشتکار، شیدایی، تواضع و فروتنی این پیشکسوت هستیم با این امید که نسل جدید شمشیربازی بتوانند از سرگذشت این عزیزان 

 سوق سرافرازی و افتخار های قلهو شمشیربازی ایران عزیز را بیش از پیش به  دادهالگو برداشته و آنها را در دورة قهرمانی خود سرمشق قرار 

 دهند.

 

 مصاحبه با استاد صادق طیبی

 ؟استاد گرامی لطفا خودتان را برای خوانندگان ما معرفی فرمایید

  در تهران متولد شدم. 3131ادق طیبی هستم، در سال صبنده 

 چرا شمشیربازی را انتخاب کردید و نظرتان در مورد آن چیست؟

بود که ایشان عاشق هنرپیشگی بود. و از آنجایی که یکی از  عباس افضلیشمشیربازی یکی از دوستان به نام مرحوم دلیل بنده برای انتخاب 

آن زمان شمشیربازی بود، بنابراین ایشان در بین سایر کلاس های هنری به دنبال کلاس شمشیربازی برای  در آموزش های اصلی هنرپیشه های

 ا گشتن بالاخره کلاس شمشیربازی مربوط به فدراسیون را یافت. آموزش می گشت. ایشان پس از مدت ه



 مصاحبه با استاد صادق طیبی  عباسعلی فاریابی

  

2 
 

 در چه سنی شمشیربازی را شروع کردید و در کجا؟

امروزی(  فلسطین)شروع کردم. در آن زمان در خیابان کاخ  3111یا  3111شمشیربازی را در سال های  من تا جایی که ذهنم یاری می کند

 ک زیرزمین بزرگی داشت که با اجازة صاحب آن باشگاه در آنجا شمشیربازی راه اندازی شده بود. باشگاهی بود به نام کلوپ ایران که ی

 اگر امکان داشته باشد کمی بیشتر در مورد اوضاع شمشیربازی آن زمان برای ما توضیح دهید.

ا ب ما قبل از اینکه به این کلاس برویم در باشگاه تهران واقع در خیابان شاهپور نیز اعلام شده بود که آموزش شمشیربازی انجام می شود. ما

 ، معرفی شدیم که شمشیربازی آرتیستی آموزش می داد. ما آموزش خودمانخاطر ندارممراجعه به آن باشگاه با استادی، که متاسفانه نام شان به 

د که . ایشان عنوان کردن، نزد ما آمدشخصی به نام آقای مقدادی که دانشجوی دانشکدة پزشکی بود گذشت که را با ایشان آغاز کردیم. چند شبی

یک مربی ایتالیایی به نام آقای مارادزی مرداد  88شمشیربازی این نیست! ما هم با تعجب پرسیدیم که شمشیربازی چیست! البته قبل از جریان 

وسط آقای مهندس نیرنوری، رئیس فدراسیون وقت، استخدام شده بود. ایشان در تهران چند شاگرد داشتند و یکی از شاگردان او آقای مقدادی ت

 بود. سپس به سبب اوضاع بد اقتصادی و عدم پرداخت حقوق این مربی، ایشان ایران را ترک کردند و شمشیربازی تعطیل شد. 

مرداد مهندس نیرنوری، که رئیس فدراسیون بود، شخصی را به نام هوشمند الماسی که نظامی بود انتخاب و پس از گرفتن  88 پس از جریانان

پیدا  یک مربی خوب نیز در آنجاضمنا به ایشان سپردند که  مرخصی ایشان را به مدت یک سال برای گذراندن دورة مربیگری به ایتالیا اعزام کرد.

ود، به ، که خیلی هم با تجربه بآنیلو پاساریلوی مربیگری به ایران دعوت کنند. در اواسط دورة مربیگری ایشان شخصی به نام د تا او را براکن

 ایشان به مدت یکی دو ماه در فدراسیون شروع به آموزش کرده بود، ما رفتیم خدمت ایشان.  پس اینکه فدراسیون معرفی کردند.

 

 ؟داشتیدفعالیت  سلاح امدکجنابعالی در 

 من در اسلحه های فلوره و اپه فعالیت داشتم.

 اولین مربی شما چه کسی بود؟

 ودر واقع علت اصلی انتخاب شمشیربازی من علاقة مرحوم عباس افضلی به هنرپیشگی بود. ما هر دو باهم تمرین خود را آغاز کردیم و در یکی د

ون کند و آدم بسیار با صفایی بود، به ما درس دادند. پس از آن بود که استاد آنیلو از ما ، که خدا رحمتشدکتر بصیرجلسة اول شخصی به نام 
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آموزش ما با این استاد شروع شد و به  کهبرای درس دادن دعوت کرد. دلیل ایشان فرم بدنی ما که مناسب شمشیربازی بود. به این ترتیب بود 

 ه ایشان در ایران بودند ما شاگرد ایشان بودیم. سال شاگرد ایشان بودیم. و در تمام مدتی ک 33مدت 

 در صورتی که به گذشته برگردیم، آیا دوباره شمشیربازی را انتخاب می کنید؟

 .حتما بله

 تا به حال کسب کرده اید؟ و مقام چند مدال

 ،ربصی دکتر کاپ نظیر یمتعدد های کاپ ضمن اینکه .ر بودمکشو قهرمانسال  1 بری ولی نیست خاطرمکه  ل هامدا دقیق تعداد

 را کسب کردم..... غلامرضا، شاهپور کاپ

 دورة قهرمانی شما تا چه سالی بود؟

یکی از رشته های شمشیربازی بودم. همان  سال قهرمان کشور در 1من به مرحلة قهرمانی رسیدم، که به مدت  3131تا  3131در سال های 

اما به در یکی از این رشته ها قهرمان شدم.  3131رشته تشکیل می شود، سابر، فلوره و اپه. و من تا سال  1از  ه می دانید شمشیربازیکطوری 

باعث شد که از پروسة قهرمانی عقب  ،و وقفه هایی که در تمرینات فردی خودم به وجود آمد داشتم سبب اعزام های مکرر به خارج از کشور

 . عضویت داشتمهان که به نام سیزم معروف بود، بطور مرتب جت شرکت در مسابقات ارتش های ، و لی در تیم ارتش ایران جهبمانم

تیم شمشیرباری ایران برای شرکت در مسابقات جهانی ارتش های جهان به ایتالیا و شهر گرستو عزیمت کرد که بنده هم جزو  3791در سال 

دعوتی به عمل آمده بود و با آمدن این تیم به ایران و انجام مسابقه،  از تیم ارتش شوروی قبل از مسابقات سیزم 3793همین تیم بودم. در سال 

روز قبل از مسابقات  31پیشنهاد کرد که این دعوت  این تیم از ما دعوت کرد که برای گذراندن یک اردو به شوروی برویم. رئیس فدراسیون وقت

موزشی تمرینی همراه با تیم شوروی به این مسابقات آ، انجام شود. تا بتوانیم پس یک اردوی قهرمانی ارتش های جهان که در سوئد برگزار می شد

بورگ رزپت سن برای رفع خستگی بهروز در مسکو بودیم و سپس  31الی 38عزیمت کنیم. بنابراین ما طبق این برنامه به مسکو عزیمت کردیم و 

ارمون سوئد رفتیم. مسابقات در این شهر به مدت یک هفته طول کشید پس از پایان به شهر ماز آنجا  روز 1الی  8پس از  عزیمت کردیم و

 شب اقامت داشتیم به تهران بازگشتیم.  1الی  8پنهاگن و پاریس که در هر کدام ک مسابقات از طریق

 در مسابقات بعنوان بازیکن بود.   بنده از مشارکت بود این شمه ای
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 شرکت کرده اید؟ به عنوان بازیکن المللیجهانی و بین در چند مسابقات 

این مسابقات  .اتفاق افتاد 3713که در سال  خارجی که من بعنوان بازیکن در آن شرکت کردم تورنمنت بین المللی بیروت بود ةاولین مسابق

این مسابقات انتخاب شوند، که من و مرحوم نفر از ایران برای اعزام به  8مربوط به کشورهای حاشیة مدیترانه و در رشتة اپه بود، و قرار بود که 

 الماسی انتخاب و اعزام شدیم. نتیجة این مسابقات زیاد بد نبود و وقتی به ایران برگشتیم ریاست فدراسیون از نتیجة کسب شده بسیار راضی

نفره از ایران انتخاب شد که من  3، یک تیم بودند. بنابراین در همان سال که قرار بود مسابقات قهرمانی جهان در تورینوی ایتالیا برگزار گردد

 کشید.  به درازاروز در ایتالیا  31نفر بودم. این مسابقات به مدت  3یکی از این 

 به مربیگری آنیلو پاساریلو و و بازیکن انتخاب 1دعوتنامه ای برای شرکت در مسابقات بیروت به ایران رسید، که این بار  3718مجددا در سال 

 این بار هم نتیجه بد نبود. ای نیرنوری به لبنان عزیمت کردیم. سرپرستی آق

 در صورت امکان بازیکنان هم دوران خود را نام ببرید؟

 رادپی، عبدالرضا مدنی، ناصر زرنگار، بیژن زرنگار، اسفندیار زرنگار، شاپور الماسی، هوشمند از بازیکنان هم دورة خودم می توانم آقایان 

 نیز بودند که نام آنها را به خاطر ندارم. دیگر تعدادی را نام ببرم، اما زاده نوری نیا، حنیف

 ؟در چه سالی شما به اصفهان عزیمت کردید

خودم ماموریت گرفتم که جهت طی دوره ای به آمریکا عزیمت  و تقریبا نزدیک موعد همین مسابقات بود که من از طرف ادارة 3131در سال 

 وارد اصفهان شدم.  3138کنم. پس از اتمام دوره و برگشت به ایران از طرف ارتش مرا به اصفهان منتقل کردند. و من در دیماه سال 

ز فرانسه، استاد دانشگاه و بازنشستة فرهنگی بودند. ا در اصفهان شخصی به نام آقای ملکوتی معرفی شدند که شخصی فرهیخته، تحصیل کردة

ارتباط من با ایشان خیلی تاثیر گذار بود و خواسته شد که نزد ایشان بروم تا همکاری های لازم برای راه اندازی شمشیربازی انجام دهند.  من

تشکیل شد و از آن  3131بود که این هیئت در فروردین راه اندازی هیئت شمشیربازی اصفهان بود. بدین ترتیب  ما بیشتر در زمینة نحوة بحث

  روز فعالیت من در اصفهان آغاز گردید.
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 لطفا در مورد نحوة راه اندازی هیئت شمشیربازی اصفهان با توجه به شرایط روز توضیح بفرمایید.

تنیس کلاس های شمشیربازی خودمان را دایر کنیم.  ینزمبه ما اجازه دادند تا در  آن آن زمان باشگاهی بود به نام باشگاه شاهین که صاحب در

رتیب بدین تیک اطلاعیه برای علاقمندان زده شد و تنها یک نفر به نام پیروز آدمیت مراجعه کرد. من آموزش شمشیربازی را با ایشان آغاز کردم. 

فهان بودم. و هر زمانی که مسابقه ای داشتیم همراه ، هم عضو تیمی ملی و هم مربی تیم اصدو شغله شدمدر ورزش  3131بنده از سال بود که 

 .اکثر اوقات من در اصفهان می گذشتاما با تیم اعزام می شدم و در سایر اوقات در اصفهان مشغول مربیگری بودم. 

بود برای بار دوم 3711که در  گاهی اوقات ماموریت هایی از طرف اداره به من واگذار می شد که باید اعزام می شدم. مجددا پس از اولین بارالبته 

طول می کشید. پس از استقرار دائم در ایران ماه  1الی  1به آمریکا اعزام شدم. و دورة آموزش ما هر بار  3798و سومین بار در سال  3718سال 

 1ت به مدروز  1یا  8ه هفته ای افراد دیگری برای ثبت نام مراجعه کردند و با همت آقای ملکوتی مذاکره ای انجام شد تا آمفی تآتر یک مدرس

و خودمان پیست شمشیربازی را هر  اسب نبود.نبرای آموزش ما م نباشگاه شاهی در اختیار ما گذاشته شود، زیرا زمین خاکی تنیسساعت  3الی 

 روز پهن می کردیم و جمع می کردیم.

 

یل شمشیربازی در ایران ساخته نمی شد، دوما گران بود، و سوما بودجه یکی از مشکلات ما تهیة وسایل بود، زیرا در مرحلة اول هیچ کدام از وسا

ذا در مظیقة شدیدی از نظر وسیله بودیم.  البته گهگاهی کمک هایی از طرف فدراسیون به ما می شد، اما کافی نبود. تا اینکه یکی دو لنبود. 

یکی از مقامات بلند پایة ورزشی کشور آن زمان به اصفهان آمدند.  سالی گذشت و بازیکنان اصفهان، هم دختر و هم پسر، کمی جان گرفتند که

ایشان که برنامة شمشیربازی ملاحظه کردند و در مراسم دقیقة آن شمشیربازی بود.  31و یک برنامة نمایشی برای ایشان تدارک دیده شد که 

ر مورد برنامة کاری هیئت ما شروع به صحبت کردند. از من سوال قدردانی شود و به ما کاپی بدهند ایشان با بنده د من تجلیلی که قرار بود از

کردند که چه موقع به اصفهان آمده بودم و از احوال و اوضاع من و شمشیربازی پرسید که مورد تعجب همة زعمای قوم اصفهان قرار گرفت. 

گفتند که  نها بودند وآ در جمعان و رئیس تربیت بدنی سپس به مسئولین وقت اصفهان رو کرد، که رئیس فرهنگ، استاندار، فرماندة لشکر اصفه

این ورزش شمشیربازی ورزش مورد علاقة من هست و آن را خیلی دوست دارم. ضمن اینکه شما یک شخص بسیار مناسبی برای آموزش 

ا را تامین نیازهای م زودتر که هرچه من گفتم وسیله! آنگاه از مسئولین خواستندپرسیدند که کم و کسری ما شمشیربازی نیز دعوت کرده اید. از 

 کنند. 

تیم فبعد از ظهر همان روز که ما صورت وسایل را تهیه کردیم، بلافاصله دستور تهیة آن وسایل به آلمان داده شد و خیلی زود آنها را تحویل گر

ع به گردید و پیشرفت ما کم کم بهتر شد. اوضا و دست و بال مان کمی بازتر شد. که در نتیجه تعداد بیشتری بازیکن جذب و تمرینات ما بیشتر

در کشور مطرح شدند و شروع به کسب مقام کردند. تا جایی که دختری به  به بعد مین ترتیب ادامه پیدا کرد و بچه های اصفهان از آن زمانه

 نشگاه های واشنگتن به تدریس اشتغال دارد. . در حال حاضر ایشان در یکی از داشدسال متوالی در رشتة فلوره قهرمان کشور  9نام گیتی محبان 



 مصاحبه با استاد صادق طیبی  عباسعلی فاریابی

  

6 
 

ت اخلاصه اینکه تیم اصفهان با شرایط خاصی که در راه اندازی داشت به جایی رسید که تا پس از پیروزی انقلاب یکه تاز میدان بود. برخی اوق

 ت.بعد از تهران و گاهی قبل از تهران روی سکو قرار می گرفت و نقش مهمی در شمشیربازی ایران داش

 چند نفر از قهرمانانی که شما پرورش داده اید را معرفی کنید؟

سال در رشتة اپه قهرمان بلامنازع کشور بود. ایشان هم در حال حاضر در فرانسه  8تا  9پیروز آدمیت در بخش آقایان آقای در کنار گیتی محبان، 

دو  انوانب بخش دردر این مسابقات دیگری شدند تا جایی که مسابقات آسیایی تهران شروع شد.  از زندگی می کند. بچه های اصفهان یکی بهتر

، آقایان نیز دو بازیکن اصفهانی انتخاب شدند بخش . دربه نام مریم آچاک و گیتی محبان که عضو تیم انتخابی شدند، اصفهانی بودند بازیکن

دخترها شهرزاد کازرونی، سهیلا کازرونی و چندین بین ازیکنان زیاد دیگری هم بودند که از کیومرث طلوعی در فلوره و پیروز آدمیت در اپه. ب

ه داشته بودند. البته توج نیز خاطر نمی آورم. در بخش پسرها سیاوش طلوعی، بهرام شفیعی و تعداد بازیکن زیاد دیگر خانم دیگر که اسم آنها به

مشیربازی در ش یک مربی ورتی کهصند. یعنی اینکه اصفهان یک مربی داشت و این همه شاگرد. در باشید که همة این بازیکنان با من کار می کرد

 ن نمی تواند درس بدهد. کبازی 3الی  1در روز بیشتر از 

 

ند از ائل شددر مسابقات آسیایی اولین تیمی که از ایران مدال طلا را گرفت تیم شمشیربازی بود، که خانم ها آچاک و محبان که به مدال طلا ن

 بودند.  شاگردان من
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 ایران رخ داد؟ اصفهان و بعد از انقلاب چه اتفاقی برای شمشیربازی

 31در ابتدای انقلاب متاسفانه به سبب تعطیل کردن فدراسیون شمشیربازی فعالیت کلیة هیئت های استانی متوقف شد. اما پس از یک وقفة 

که فدراسیون بسته بود از اصفهان بازنشسته  3111فدراسیون دوباره بازگشایی شد. در این فاصله من در سال  ،به همت بازیکنان قدیمیساله 

دور شده از کوران شمشیربازی دنیا همه سال که  آن پس ازشدم و به تهران آمدم. پس راه اندازی مجدد فدراسیون همه دور هم جمع شدیم و 

دیمی را دور هم جمع کنیم و تیمی را برای شرکت در مسابقات قهرمانی جهان فرانسه اعزام کنیم تا بودیم، تصمیم گرفته شد که بازیکنان ق

 بودم.  تیم خودمان را بسنجیم و ببینیم که در کجای شمشیربازی جهان قرار داریم. بنده در این اعزام مربی

درست و فعال بود ولی فاقد اطلاعات شمشیربازی بود. در  در آن زمان شخصی به نام مهندس رحیمی رئیس فدراسیون شده بود که مرد بسیار

پیر شده بودند و از نظر سنی از گردونة مسابقات خارج هستند و بدن آنها جواب  ما آنجا متوجه شدیم که وضع آنچنان تعریفی ندارد. بچه های

هران بودم و بطور رسمی هیچ مسئولیتی نداشتم  ولی گهگاهی نمی دهد. لذا برنامة جدیدی برای تمرینات راه اندازی کردیم. از آن زمان بنده در ت

 می رفتم و چند نفر را تمرین می دادم. 

البته جای خوشحالی است که شاگردان اصفهان بنده در حال حاضر بعنوان مربی فعال هستند، از جمله گیتی محبان در آمریکا، کیومرث طلوعی  

ول به تربیت بازیکنان هستند. ضمن اینکه برخی از آنها مسئولیت هیئت را به غدر اصفهان مشدر بخش آقایان و مریم آچاک در بخش بانوان 

م. و یعهره گرفته اند و سالن بسیار زیبایی را ساختند و خیلی فعال هستند و خیلی عالی کار کرده اند که بنده به همة انها خسته نباشید می گو

 امیدوارم که در کار خود موفق و موید باشند. 

 تا به حال چه مسئولیت هایی در فدراسیون شمشیربازی ایران داشته اید؟

 ناگفته نماند که قبل از انقلاب بنده در چند مسابقهمسافرت های مختلف تیم ملی در مقام سرپرست، سرمربی یا مربی شرکت می کردم. بنده در 

مارتینی به انگلستان بردم، و از آنجا به مونیخ عزیمت کردیم که در  برای شرکت در کاپ راتیم  شرکت کردم، بعنوان مثال یک بعنوان سرپرست

 3119. در فروردین بود کیلومتری مونیخ و یکی در ردة بزرگسالان در خود مونیخ 811یکی در ردة جوانان در که آنجا دو مسابقه برگزار می شد، 

 تیم جوانان ایران را به مادرید اسپانیا برده بودیم.  ،نیز، در همان سالی که انقلاب اتفاق افتاد

 

اردو در شهر لیل فرانسه داشتیم و از آنجا روز  31پس از انقلاب نیز اعزام هایی انجام شد که من بعنوان سرپرست شرکت کردم مانند هلند که 

 مربی شرکت کردم. من بعنوان  ندو تایل به شهر لاهة هلند برای شرکت در مسابقات رفتیم. در مسابقات آسیایی ژاپن
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ی اپس از این آخرین اعزام فعالیت های بنده در شمشیربازی به اتمام رسید و به دلیل گرفتاری های خانوادگی ناشی از بازنشستگی و نارسایی ه

 وز. را کنار گذاشتم تا به امرموجود در فدراسیون به سبب تعویض مکرر روسا، که همه فاقد اطلاعات شمشیربازی بودند، متاسفانه شمشیربازی 

 چیست؟تیم سابر و مربی آن  پیمان فخری ایران در دهة اخیر شما در مورد عملکرد  رنظ

 تولاکوف و بیچکوف های نام به روس مربی 8 آسیایی های بازی از قبل سال 8 فدراسیون. است مفصل کمی سوال این جواب 

 زیادی تعداد و بود قابلی بسیار مربی داد می آموزش سابر که بیچکوف .کنند آماده آسیایی مسابقات برای را تیم تا کرد استخدام

 ... و اسکندرپور احمد شفائی، منوچهر پاشاپور، اسماعیل فتحی، حمید آقایان جمله از داد ملی تیم تحویل برجسته شاگرد

 ولی بودند شده پراکنده جهان و ایران نقاط اقصاء در بزرگواران این از زیادی تعداد انقلاب، از بعد فدراسیون مجدد اندازی راه از پس

 تجربیات و کردند تربیت شاگرد زیادی تعداد داشتند، تشریف ایران در زمان آن در و هستند قابلی بسیار مربی که فتحی آقای جناب

 توانایی بسیار مربی هم و بازیکن هم فخری، پیمان آقای یعنی استعداد با شاگردان این از یکی. نمودند منتقل شاگردان این به را خود

 .نمودند منتقل هستند تیم فعلی اعضاء همین که بعدی شاگردان به را خود های آموخته خودة نوب به نیز ایشان که بود

 رشتة فلوره و اپه چیست؟ 2نظر شما در مورد 

 .دباش می ضعیف بسیاردو اسلحه  اینمتاسفانه وضعیت  روز به و قوی مربیان نبود دلیل به حاضر حال در 

 چیست؟شمشیربازی ایران  قهرمانی جهانمدال اولین نظر شما در مورد 

 باعث افتخار ایران است و امیدوارم ادامه داشته باشد. این  اتفاق

 

اصفهان سپاسگزار است. برای ایشان آرزوی  دنیای پر رمز و راز شمشیربازی از صمیم قلب از استاد صادق طیبی بنیانگذار شمشیربازی 

 تندرستی و طول عمر داریم تا نسل آینده بتوانند از تجربیات این چهرة ماندگار حداکثر بهره را ببرند. ممنون استاد!
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